



和景華人聯誼會

CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

Flower Arrangement Lesson on 10 Nov 关于 11 月 10 日插花课活动的通知



With Christmas upon us soon, would you like to create a festive flower display? Why not make it an advent table decoration by adding 4 candles to it and lighting up one candle a week from the beginning of Dec until Christmas? CCP has organised a lottery funded Flower Arrangement lesson on 10th Nov 2015. We are delighted that Ms Jasmine Cheung will teach us how to put together a Christmas flower arrangement (as shown in the above picture). Both members and non-members of the Chinese Association of Woking are welcome. The lesson is free but if you want to make your own flower display to take home during the lesson, the materials will cost £20 per person. If so, please enrol and pay £20 for the materials by 6th Nov.

There will be a bring-a-dish lunch afterwards. For this, members pay £1, non-members £2. Those who are unable to bring a dish will pay an additional £3 towards the costs of food provided by CCP. If you are interested in attending the class, please contact our CCP co-ordinators, Candy Fisher or Fanhong Kong (email: ccp@cawoking.org.uk).

圣诞即将来临，你是不是想做一束美丽的插花，摆放于桌上，还可以插上几支蜡烛，从12月初开始点燃，每周一支，一直到圣诞夜的来临。接下来 CCP 将在 11 月 10 号举行由 Big Lottery Fund 赞助的一次插花课，我们将邀请 Jasmine Cheung 女士给大家教授如何制作精美的圣诞插花。欢迎有兴趣的朋友参加！若有兴趣在老师指导下现学现做的朋友，请预付 20 镑材料费，截止报名日期 11 月 6 号。

课程是免费的，但接下来的自带一小菜午餐是收费的。会员收费 1 镑，非会员 2 镑。欢迎大家做点拿手小菜带来共同分享。没带食物者多付 3 镑用于食物原料费用。有兴趣参加者请电联和景华人活动中心负责人 Candy Fisher 或孔繁红 ccp@cawoking.org.uk。

Programme 节目时间表:

10:30am	CCP opens	活动开始
11:00am - 12:30pm	Flower Arrangement lesson	插花课
12:30pm - 2:00pm	Lunch	午餐
2:30pm	CCP closes	活动结束

Venue 地点: Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking, GU22 9AT

